
Aan de leden commissie Ruimte van de Gemeente Medemblik 

Datum       ; 22 november 2017 

Onderwerp; Standpunt betreffende Kaderstellende notitie Gemeentewerf/IJsbaan Abbekerk 
                       Kader 10 : Begrenzing plangebied 
 

Geachte leden, 

Mijn naam is Marjan de Haan, woonachtig in Abbekerk aan de Kogge . De gemeentewerf grenst 
aan mijn achtertuin en derhalve heb ik plaats genomen in de klankbordgroep Gemeentewerf/IJsbaan 
 
Mijn standpunt betreffende Kader 10: Begrenzing plangebied ( met name De Schietvereniging) 

 In mijn optiek hoort een schietvereniging NIET in een woonwijk. In de kaderstellende notitie 

staat vermeld dat  omwonende geen bijzondere overlast ondervinden van de 

schietvereniging. Dat is momenteel ook zo omdat het min of meer op de Gemeentewerf 

gesitueerd is. 

Indien er straks woningbouw op 10 meter afstand gepland wordt zal dit weleens anders 

kunnen zijn. 

 Wij van de klankbordgroep zijn gevraagd om mee te denken over een zo mooi mogelijke wijk 

in de dorpskern van Abbekerk. Dan zijn de twee groene loodsen van de schietvereniging wel  

heel lelijke objecten op deze locatie. 

 De ruimte die er eventueel vrijkomt als de schietvereniging verplaatst wordt is meer dan 660 

m² + een achterliggend stuk (Gemeente) grond van ongeveer 150 m² wat nu als scenario 

ingevuld wordt voor parkeerruimte, eventueel alleen voor de schietverening. 

 Er zijn geen middelen gereserveerd om de schietvereniging te verplaatsen omdat de loodsen 

+ grond eigendom zijn van de schietverening. Helaas heb ik vernomen dat er zelfs geen 

gesprek heeft plaatsgevonden met de schietvereniging of er überhaupt draagvlak is om te 

verhuizen.  

 De financiële tegemoetkoming die de gemeente zou moeten betalen aan de schietvereniging 

zou terug verdiend kunnen worden met de extra grond voor meer woningen en………niet 

onbelangrijk; een veel mooier plangebied. 

Tijdens de commissievergadering van 23 november wil ik graag toelichten dat een bedrijf 

met een zeker risico niet in een woonwijk thuishoort en dat de 2 bijbehorende loodsen niet 

misstaan op een industrieterrein maar wel in een woonwijk. 

Mijn vraag; Is het mogelijk om een onderzoek te starten over een eventuele verplaatsing van 

de schietvereniging naar een buitengebied binnen de kernen. 

              Met vriendelijke groet, 

              Marjan de Haan. 


